
Protokoll fört vid VSF:s styrelsemöte 2017-08-28

KAS klubblokal 18.00
Närvarande: Tapio Tikkanen, Björn Wiklund, Lotta Svenneling, Kjell-Åke Andersson.
Deltog gjorde även Lars Forslöf, Ingemar Nilsson och Matz Svenneling.

§ 1. Mötets ordförande Tapio Tikkanen förklarade mötet öppnat.

§ 2.  ”Schackets dag” på stadsbiblioteket lördag den 23 september kl 11.00 – 14.00. Vi 
fördjupade diskussionerna. För fler detaljer kring aktiviteterna se de förra protokollen 
från 8 maj och 5 juni. (De inblandade har även tillgång till minnesanteckningarna från 
arbetsmötet 12 september.)

§ 3. Schack4an. Det behövs fler ledare för att kunna bedriva Schack4an-verksamheten 
och få fler ungdomar att spela schack. Bo Hedlund, Lars Forslöf och eventuellt Erik 
Sagvik tar hand om detta i Karlstad. Kvalspel i Karlstad, Säffle och kanske i Kil 
kommer att arrangeras. I Säffle har redan aktiviteterna startat. 

Tapio beställer nytt material till Schack4an: spel och demonstrationsbräden med 
magneter.

§ 4. Geijerskolan, folkhögskola i Ransäter, har frågat om någon kan komma och spela 
schack med eleverna där. Bosse och Kjell-Åke kontaktor rektorn och åker dit någon 
kväll. Tingvallaskolan hade sommarskola och fick låna bräden och pjäser av KAS, 
vilket var uppskattat.

Nästa styrelsemöte är måndag den 23 oktober kl 18.00. Den nya portkoden kommer 
med i kallelsen.

Lotta Svenneling Tapio Tikkanen
protokollförare justerare


